



E-MAIL

To:
Sub : Leadership & Management

Dear Sir,

The Training & Developing Directorate in the Ministry of Oil would like to invite you to participate and submit your offers to implement the training and developing program for the leading staff in the Ministry including division heads department and body managers. The program will continue for several years to train (6) six groups of trainees per year at the rate of (15-20) trainees for each group and the program will be focusing on developing English language as well as leadership and management skills , and the participants shall be authorized with an international credible certificate . The company that will do this program should provide us with:

1. Registration No. of establishment of your company .
2. Tax clearance .
3. If you have training center that provides similar training courses.
4. International certified authorization.
5. CVs of your trainees.
6. ISO 9001:2015.

The training period for the program is (12) twelve weeks continuously outside of Iraq (in an English speaking country) for each group distributed as follows:

a- (6) weeks of English language training intermediate level.

b- (6) weeks training in the field of leadership and management include the following courses:

تحية طيبة ...

يسر دائرة التدريب والتطوير في وزارة النفط دعوتكم للمشاركة في تقديم عرض لتنفيذ برنامج تدريب وتطوير الكوادر القيادية في وزارتنا من مسؤول شعبة ومدير قسم وهيئة من منتسبينا العاملين في القطاع النفطي . يستمر البرنامج لعدة سنوات لتدريب (6) ستة وجبات من المتدربين في السنة الواحدة وبمعدل (15-20) متدرب للوجبة الواحدة ويركز البرنامج على تطوير اللغة الانكليزية وكذلك المهارات الادارية والقيادية يتم فيها منح المتدربين شهادة دولية معتمدة في مجال الادارة والقيادة . وعلى الجاه المنفذه للبرنامج تزويدنا بالمعلومات التالية:

- 1- شهادة التأسيس للشركة
 - 2- التحاسب الضريبي
 - 3- اذا كان لديكم مركز خاص لاقامة الدورات
 - 4- شهادة تحويل دولية
 - 5- السيرة الذاتية للمدربين
 - 6- شهادة الايزو 9001:2015
- مدة التدريب للبرنامج (12) اثني عشر اسبوع متواصلة خارج العراق وفي دولة ناطقه باللغه الاجنبية لكل مجموعه موزعة كالآتي:
- أ- (6) ستة اسابيع تدريب لغة انكليزية لمستوى متوسط
 - ب- (6) ستة اسابيع تدريب في مجال الادارة والقيادة تتضمن الدورات التدريبية التالية:

